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Doko czenie ze str. 1.

- Jest to bardzo kryzysowy czas 
i skutki tego, co dzieje si  w gastro-
nomii, odczuwaj  wszyscy

- Zadaniem moim by o skoja-
rzenie partnerów: samorz d, Izba 
Gospodarcza, przedstawiciele ga-
stronomii
Odby em kilkana cie spotka  
z przedstawicielami gastronomów 
z Ostrzeszowa i z powiatu, i prze-
kona em si , e jest zainteresowa-
nie t  inicjatyw . 

- Ten portal jest odpowiedzi  
na to, co robi   rmy komercyjne, 
zajmuj ce si  tym zagadnieniem, 
które stosuj  mnóstwo nieetycz-
nych praktyk, zabieraj c restau-
racjom nawet 40 % obrotu

Chcemy pokaza , e 
pewne dzia ania s  mo liwe, by 
tak e w tym trudnym czasie re-
staurator móg  ca y zysk mie  dla 
siebie. Nie by oby to mo liwe bez 
udzia u samorz du powiatu ostrze-
szowskiego. 

- Z perspektywy gastronoma, 
którym równie  jestem, my l , e 
to wsparcie samorz dów b dzie 
wa ne równie  na przysz e lata

Tego typu 
sprzeda  b dzie si  rozwija a, 

nawet gdy pandemia ust pi, bo 
ka dy z nas lubi upraszcza  sobie 
ycie. Zamawianie online b dzie 

si  rozwija .

K. Juszczak

- Dowiedzieli my si , e pla-
nowana modernizacja drogi 444 
nie uwzgl dnia cie ki rowerowej, 
która jest bardzo wa na ze wzgl du 
na bezpiecze stwo rowerzystów, 
ale tak e pieszych spaceruj cych 
do pobliskiego lasu. Ostrzeszów 
jest zadymionym miastem i dlate-
go cz sto je dzimy na Szklark , 
do syna, aby odetchn  wie ym 
powietrzem. Cho  przemieszcza-
my si  samochodem, to jazda t  
drog  wywo uje jeden wielki stres. 
Przeje d a tam mnóstwo tirów i to 
ze spor  pr dko ci . Niejeden raz 
mia am utr cone lusterko w sa-
mochodzie. Na tej drodze wyda-
rzy o si  ju  wiele miertelnych 
wypadków. Nie wiem, na co jeszcze 
zarz dcy tej drogi czekaj , prze-
cie  jej przebudowa jest najlepsz  
okazj , aby poprowadzi  równie  
cie k  rowerow . Tak  wol  wy-

ra aj  nie tylko mieszka cy Ostrze-
szowa - rozmawia am z wieloma 

mieszka cami Szklarki, którzy te  
chcieliby bezpiecznie dojecha  do 
miasta rowerem. 

Zadzwoni am do Poznania, do 
Wydzia u Realizacji i Dokumentacji 
i tam us ysza am, e o to powinny 
stara  si  tak e w adze starostwa. 
Jako  tych stara  nie wida  i droga, 
owszem, b dzie poszerzana, ale 
dla tirów. Wtedy ruch jeszcze tam 
wzro nie, zrobi si  bardziej niebez-
piecznie i aden rowerzysta nawet 
nie odwa y si  z niej korzysta . 
Przypuszczam, e zrobienie takiej 
cie ki to wcale nie by yby jakie  

wielkie koszty, a ludzie mogliby 
bezpiecznie jecha  i korzysta  
z uroków lasu. 

K.J.

Przede mn  40. urodziny, ale nie wiem, 
w jakim stanie przyjdzie mi ich doczeka ...

Mam trójk  ma ych dzieci, ukochan  prac  
w stra y po arnej, jestem zawodowym kierow-
c , ale to, co obecnie zdominowa o mój wiat, 
to choroba. Wszystko to, co do tej pory mog em 
robi  dla innych, zabra a mi szybko post puj ca 
choroba Parkinsona. Nie spodziewa em si , e 
to, czym do tej pory mog em si  bezgranicznie 
cieszy , zostanie mi tak szybko odebrane. 
Przecie  jestem m odym cz owiekiem, czuj , 
e tak wiele móg bym jeszcze zrobi , pokaza  
wiat moim ukochanym dzieciom, pomaga  lu-

dziom jako stra ak, by  sprawnym m czyzn ! 
Szans  jest zabieg wszczepienia stymulatora 
mózgu. Jego koszt jest dla mnie naprawd  
du y, ale to jedyny sposób, by móc wróci  do 
normalnego ycia! Prosz , pomó !

Bart omiej Sobczak, stra ak z Kraszewic
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